
Zápis zo zasadnutia Komisie životného prostredia, výstavby a územného 

plánovania,  konaného dňa 25.01.2022 o 16.30 hod. 

v budove Obecného úradu Jaslovské Bohunice 

 

  

Prítomní členovia komisie: Ing. Ľuboš Bokor, Ing. Marián Vajdečka, Ing. Slivenský 

Prítomný za obecný úrad: Zuzana Kordiaková,  

 

Program rokovania: 

 
1. Rôzne/ stavebná rozpracovanosť 

 

Hlasovanie:           za:             3 (Bokor, Vajdečka, Slivenský,) 

  proti:       0  

  zdržal sa:   0 

Komisia odsúhlasila program. 

 

 

1. Stavebná rozpracovanosť 

Komisia bola oboznámená so stavom rozpracovaných stavebných objektov v obci. 

- Požiarna zbrojnica 

Pokračuje sa s realizáciou rozvodov vykurovania, vzduchotechniky a MaR. 

Omietky sú ukončené, merače kúrenia, vody a elektriky sú osadené. Rozpracované sú 

aj práce súvisiace s inštaláciou výťahu, vstupných brán, interiérových dverí. 

Projektant posudzuje návrh riešenia fixácie fasádneho zateplenia. 

 

- Telocvičňa 

Situácia dispozičného riešenia šatní, spŕch a toaliet bola zaslaná na prepracovanie, 

ktorá bude následne odkonzultovaná s RÚVZ.  

Naďalej sa pokračuje s búracími prácami a rekonštrukciou vodovodného 

a kanalizačného rozvodu.  

 

- Chodník okolo kurtov  

Chodník bol dokončený v roku 2021, tento rok plánujeme prerobiť prístupové 

schodisko k tenisovým kurtom, zabezpečiť PD aj samotnú realizáciu doplnenia 

verejného osvetlenia s prepojením do Parku pri Amfiteátri. 

Návrh predsedu komisie Ing. Bokora je doplniť podzemnú prípojku vodovodu (keďže 

sa bude ešte opravovať schodisko – rozkopávka) pre možnosť zavlaženia tenisových 

kurtov v nafukovacej tenisovej hale počas zimných mesiacov. 

 

- Rekonštrukcia garáží  

Dnešným dňom boli ukončené sanačné práce po požiari, realizuje sa nový rozvod 

elektro, nové omietky a podhľady. Taktiež je nevyhnutná oprava strechy z dôvodu jej 

zatekania.  

 

 



- Vjazd / výjazd na námestí pri fontáne 

Samotná realizácia vjazdu bola ukončená v mesiaci 12/2021. Toho času bude 

doplnené zvislé trvalé dopravné značenie a v priebehu mesiaca marec/2022 za 

vhodných poveternostných podmienok sa zrealizuje aj vodorovné.  

 

- IBV Kopanice I. etapa 

Prebieha vybavovanie územného rozhodnutia, komisia bola oboznámená 

o pamiatkovom výskume.  

 

- Parkovisko pri Sídlisku 

Komisia bola oboznámená z udelením výnimky z ochranného pásma PZ. 

 

- Hlavná Jaslovce  

Komisia bola oboznámená s plánovaným začatím realizácie rekonštrukcie IS na ulici 

Hlavná Jaslovce po etapách.  

 

- Multifunkčné ihrisko Jaslovské Bohunice 

Komisia bola oboznámená s ukončením VO. So začatím stavebných prác sa začne po 

podpise zmluvy s dodávateľom v dohodnutom rozsahu s Atómovými elektrárňami JB. 

Obec má pripravenú žiadosť o uchádzanie sa o  dotácie z fondu na podporu športu. 

 

- Cyklotrasa JB - Atómové elektrárne   

Komisia bola oboznámená s rozpracovanosťou PD a najbližšou konzultáciou PD 

s SVP Piešťany. 

 

- Stavidlo automat 

Komisia bola oboznámená s princípom fungovania plnoautomatického ovládania 

stavidla. Manipulačný a prevádzkový poriadok stavby sú vypracované a čaká sa na ich 

schválenie. 

 

2. Rozšírenie kapacity MŠ  

Komisia bola oboznámená s odovzdaním všetkých dodaných štúdií rozšírenia kapacity 

MŠ na RÚVZ na konzultáciu. 

 

Komisia odporúča realizovanie rozšírenia kapacity MŠ v rámci objektu MŠ 

            Hlasovanie:      za:          2  (Bokor, Slivenský) 

                                  proti:         0 

                           zdržal sa:               1  (Vajdečka,) 

 

Komisia odporúča realizovanie rozšírenia kapacity MŠ v rámci objektu MŠ 

  

 

 

                   ................................................... 

                                                                        Ing. Ľuboš Bokor 

                           predseda Komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania 


